
Från: Linda Persson <lpersson176@gmail.com>  
Skickat: den 27 mars 2024 22:19 
Till: ordforande@sibbarpsbastuvanner.se 
Ämne: Sibbarps kallbadhus_damernas avdelning 

 
Hej Fred, 
 
Tack för ett bra och informativt årsmöte. Vi är ett par stammisar som har två medskick 
till beslutande möte 8/4, se nedan. 
 
- 90% (minst) av damerna på Sibbarps kallbadhus vill inte ha gemensam bastu och 
utifrån hur gemensam bastu har fungerat på Ribban, så borde en dra slutsatsen att det 
inte är något som är önskvärt. Det må fungera i Danmark, men det kommer inte fungera 
här. Lägg ner det. 
 
- Satsa istället på 2 bastu på damsidan, där vi uttalat får lov att använda eteriska oljor i 
en av dem. Detta satte nämligen några badare stop för, men som jag förstått går utmärkt 
att använda sig av på herrsidan. För framtiden är det önskvärt om reglerna är desamma 
på badet, oavsett dam- herrsida. 
 
Jag bifogar även det svar jag fick från fritidsnämnden på Malmöinitiativet För ett 
jämställt Sibbarps kallbadhus,  
https://malmo.flexite.com/malmo_fp/listview/3GLM/detailsView/33396?lang=sv 
som jag skrev hösten 2023 och som fick 141 röster. 
 
Återkoppla gärna på mailet. 
Med vänlig hälsning, 
Linda 
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